
RADA MIEJSKA 
W WOJNICZU 

Rada Miejska w Woj niczu 
Radni 

Protokół nr XI/2025 
Xl Sesja w dniu 28 marca 2025 
Obrady rozpoczęto 28 marca 2025 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:03 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Bożena Budyn 
2. Wojciech Derlaga 
3. Joanna Kapusta 
4. Aneta Kawa 
5. Łukasz Kossacki-Lytwyn 
6. Henryk Kuboń 
7. Marek Kuboń 
8. Sylwester Latawski 
9. Józef Osmęda 
10. Tadeusz Pawlina 
11. Karol Pitek 
12. Janina Sosin 
13. Jan Szczerba 
14. Robert Wróbel 
15. Renata Wycykał 
1. Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Aneta Kawa otworzyła XI sesję Rady Miejskiej w 
Wojniczu. Poinformowała, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Pozostanie na sali obrad jest domniemaną zgodą na 
prezentowanie swojego wizerunku i rejestracji głosu. 
Powitała wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. Wiceburmistrz, p. 
Sekretarz, p. Mecenas, kierowników Urzędu Miejskiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła sprawdzenie quorum, po czym 
stwierdziła prawomocność obrad. 
W sesji wzięło udział 15 Radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając — Z-ca Burmistrza, Skarbnik Gminy 
P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
P. Paweł Gołąb — Kierownik Referatu PIN 
P. Dawid Bączek — Kierownik Referatu GK 
P. Sabina Wesołowska — Dyrektor CE-A 
P. Agata Biernacka — Dyrektor GOPS 
P. Wioletta Śmistek — Kierownik Referatu FZP 
P. Marta Jakubas-Adamczyk — Inspektor 
P. Piotr Stańczuk - ECOVIDI 

oraz 13 sołtysów Gminy Wojnicz. 
Nieobecny był sołtys p. Ł. Biela oraz p. sołtys K. Zieliński. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała proponowany porządek obrad w brzmieniu jak 
niżej: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na 
realizację zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie hali magazynowej wraz z projektem dla 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie". 
10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym 
i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym 
szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom 
prowadzonym na terenie Gminy Wojnicz, trybu kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi w miejscowości Łukanowice do kategorii 
dróg gminnych publicznych. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ul. Księdza Popiełuszki do kategorii dróg 
gminnych publicznych. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2025 r. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027". 
15. Podjęcie uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na 
rok 2025. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawiania pogrzebu osobom zmarłym 
przez Gminę Wojnicz oraz zwrotu wydatków poniesionych na pokrycie kosztów pogrzebu. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 
pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych, zmienionej Uchwałą Nr X/90/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. 
18. Zapytania i interpelacje. 
19. Wolne wnioski. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Nikt nie zabrał głosu w sprawie porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 

2 



ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Protokół Nr X/2025 z 26 
lutego 2025. - był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny na tabletach. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

BURMISTRZ WOJNICZA — przedstawił informację o swojej działalności i o działalności 
urzędu od czasu ostatniej sesji tj. od 28 lutego 2025 r. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu.) 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — powitała p. Piotra Stańczuka — wykonawcę 
dokumentu pn. Założenia do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, ze zmiany w wieloletniej prognozie finansowej w 
załączniku nr 1 polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów i wydatków 
bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie. Ponadto dostosowano pozycje 
wieloletniej prognozy finansowej od 9.3 do 9.3.1.1, pozycje dostosowujące się automatycznie 
w wyniku wprowadzonych zmian oraz pozycje wynikające ze zmian wprowadzonych w 
załączniku nr 2 przedsięwzięcia. W 2026 roku zwiększono planowane dochody bieżące i 
majątkowe w wyniku wprowadzenia dotacji ze środków Unii Europejskiej w łącznej 
wysokości 1 251 072,34 zł oraz wpłat mieszkańców w wysokości 199 314,00 zł na realizację 
projektu pod nazwą Wsparcie rozwoju magazynów energii na terenie gminy Wojnicz. 
Równocześnie zwiększono planowane wydatki bieżące i majątkowe na realizację tego 
projektu w łącznej kwocie 1 362 365,11 zł oraz zwiększono ogólną kwotę wydatków 
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majątkowych o kwotę 88 021,23 zł. 

W załączniku nr 2 przedsięwzięcia dodano przedsięwzięcie pod nazwą Wsparcie Rozwoju 
Magazynów Energii na terenie gminy Wojnicz. Ponadto dokonano zmian w zakresie 
przedsięwzięć takich jak: Zmiana sposobu użytkowania wraz z przebudową szkoły na Urząd 

Miejski w Wojniczu oraz budowa budynku Domu Kultury w Łapaniu - wykonanie projektu. 
Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany 
horyzontu czasowego załącznika nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej. W całym okresie 
prognozy Gmina Wojnicz spełnia relację, o której mowa zarówno w artykule 242, jak i 243 
ustawy o finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/94/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuban, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba. Robert Wróbel, Renata Wycykał 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że zmiany w budżecie polegają na zwiększeniu planu 
dochodów budżetu o kwotę 295 229,29 zł, zmniejszeniu planu przychodów budżetu o kwotę 
1 236 210,85 zł i zmniejszenia planu wydatków budżetu o kwotę 940 981,56 zł. 
Poinformowała, ze w zakresie przychodów zmniejszono przychody z wolnych środków, o 
których mowa w artykule 217 ust. 2,6 ustawy o finansach publicznych, o kwotę 1 236 210,85 
zł. 
W zakresie dochodów - wprowadzono dotację z budżetu państwa dotyczącą refundacji 
wydatków poniesionych w 2024 roku na sfinansowanie zadań wynikających z ustawy prawo 
o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych o 
kwotę 4 592,29 zł oraz zwiększono wpływy z uzupełnienia subwencji ogólnej dla gminy o 
kwotę 290 637,00 zł. 
W zakresie wydatków zwiększono wydatki bieżące o kwotę 402 771,71 zł. Zmniejszono 
wydatki majątkowe o 1 343 753,26 zł. Jeśli chodzi o zmiany w zakresie wydatków 
majątkowych, to zmniejszono wydatki na realizację przedsięwzięcia pod nazwą Zmiana 
sposobu użytkowania wraz z przebudową szkoły na Urząd Miejski Wojniczy i przesunięto 
wydatki w kwocie 1 mln 469,238,26 zł na rok 2026. Ponadto dokonano zmiany klasyfikacji 
budżetowej wydatków na wpłatę na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. 
Zmniejszono wydatki bieżące, a zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 5 tys. zł. Ponadto 
wprowadzono wydatki na wykonanie podjazdu i opaski wokół garażu Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Grabnie na kwotę 40 tys. zł. Zwiększono wydatki na wykonanie projektu poprawy 
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dostępności w budynku przedszkola Wielkiej Wsi o kwotę 15 485,00 zł. Wprowadzono 
wydatki na zagospodarowanie działki numer 190w miejscowości Rudka na kwotę 10 tys. zł. 
Wprowadzono wydatki na wykonanie płyty fundamentowej pod garaże zlokalizowane na 
działkach 167/2 i 168/1 w miejscowości 'sep na kwotę 40 tys. zł. oraz zwiększono wydatki na 
wykonanie dokumentacji projektowej budowy budynku Domu Kultury w Loponiu o kwotę 15 
tys. zł. 

W ślad za wprowadzonymi zmianami, zmianie ulega załącznik nr 3, przychody i rozchody 
budżetu gminy Wojnicz na 2025 rok, załącznik nr 11, zestawienie planowanych kwot dotacji 
udzielanych z budżetu gminy Wojnicz w roku 2025 oraz załącznik nr 12, plan dochodów i 
wydatków na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej i inne zadania zlecone 
gminie ustawami w 2025 roku. 

Radny p. J. SZCZERBA - odnośnie kwoty 40 tysięcy na płytę fundamentową na garaże 

zlokalizowane w Ispie zapytał, czy to jest na działkach przy domu ludowym. 

BURMISTRZ WOJNICZA - odpowiedział, że garaże będą zlokalizowane na 2 działkach przy 
figurce, zakupionych w ubiegłym roku. Powiedział, że Sołectwo posiada dużo rzeczy takich 
jak grille, podłogi , stoły, ławki, zakupionych przez Radę Sołecką, przez Gminę i przez 
Stowarzyszenie Wiklina Przyjazny 'sep, które magazynowane są u osób prywatnych. 
Uznano, że należy tę sprawę uporządkować i zgromadzić te wszystkie rzeczy w jednym 
miejscu. 
Powiedział, że utrudnieniem jest fakt, iż w przypadku wypożyczania, za każdym razem 
trzeba wjeżdżać na prywatne posesje. 
Fundusz Sołecki przeznaczony został na to zadanie oraz na ogrodzenie tego terenu. W 
dalszej kolejności na tym terenie planowany jest plac zabaw. 

Radny p. J. SZCZERBA - zapytał, czy chodzi o posadowienie garaży „blaszaków", czy 
chodzi o fundament do kolejnej inwestycji? 

BURMISTRZ WOJNICZA - odpowiedział, ze chodzi o garaże „blaszaki". 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że jest to „kolejna wrzutka do zmian w budżecie" na 
kolejnej sesji i nie przypomina sobie, aby takie zadanie było zapisane w planach 
inwestycyjnych na bieżący rok i przekonany jest, ze na tym zadaniu się nie skończy, 

ponieważ zbliżają się Dni Wikliny, następnie będzie plac zabaw. 
Zapytał, dlaczego takiego pomieszczenia nie zaprojektowano przy nowobudowanym Domu 
Ludowym, tylko zupełnie w innym miejscu robi się nową inwestycję. 

Kwestionując kwotę 40 tys zł. na wykonanie płyty, zapytał o wymiary budowanych garaży. 

BURMISTRZ WOJNICZA — odpowiedział, że 2 złączone garaże będą mieć ponad 100m2 
powierzchni. Dodał, że garaże będą mieć dobrą podsypkę i mocną płytę. Powiedział, ze było 

wykonywane rozeznanie cenowe i kwota oscylowała między 30 a 40 tysięcy zł, dlatego 
zabezpieczane jest 40 tysięcy zł. 
Powiedział, że należy się cieszyć, że nie jest to ostania inwestycja nie tylko w lspie, ale całej 

gminie. Wymienił aktualnie realizowane inwestycje. 
Powiedział, że jeżeli Pan Radny ma inne zdanie, to ma pełne prawo głosować przeciw. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że niedługo Rada będzie głosować nad 900 tys. zł na 
dofinansowanie oświaty. Podkreślił, iż ciągle mówi, że wydaje się pieniądze na 
nieprzemyślane rzeczy, których utrzymanie będzie generowało wiele środków. 
Zasygnalizował nadchodzący niż demograficzny, gdzie samorząd będzie mieć problemy ze 
szkołami. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że wówczas będzie robić wszystko, żeby utrzymać 

szkoły, aby mogły normalnie funkcjonować. 
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Powiedział, że słowa uznania należą się tym wszystkim radnym, którzy decydują się na 
inwestycje w sołectwach. Gmina pozyskuje środki finansowe na inwestycje, a Pan Radny 
tego nie potrafi docenić. Powiedział, że nie będzie rzucał hasłami , czy cyframi, tylko z tego 
powodu, żeby Pan Radny zaraz po sesji komentował, że Burmistrz coś powiedział i skłamał, 

albo się pomylił. Powiedział, że Pan Radny ma pełne prawo działać, dowiedzieć się w gminie 
na jakiej zasadzie coś funkcjonuje i wówczas wyciągać wnioski. Jego ocenili ludzie 
wybierając go na funkcję Burmistrza, a to że Panu Radnemu to się nie podoba i mu się nie 
powiodło, to jest inna sprawa. 

Radny p. J. SZCZERBA — uważa, że tak się wszystko skończy, że Gmina do końca kadencji 
będzie zadłużana „po uszy", a Pan Burmistrz odejdzie w chwale, że nabudował różnych 

rzeczy, a następca będzie miał drogę zamkniętą do jakichkolwiek inwestycji. Podobnie 
kiedyś upominał p. Noska, jak podobnie robił i tak się skończyło, jak się skończyło i teraz też 

się tak skończy. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że za poprzedzającej go kadencji zadłużono gminę. 

W momencie obejmowania urzędu burmistrza wiedział jaki stan gminy zastał i to nie po 
Burmistrzu Nosku, tylko po następnej kadencji. Pan Radny był wówczas szefem referatu 
funduszy unijnych i w tym okresie nie można się pochwalić ściąganiem dużych pieniędzy do 
Gminy. 

Radny p. T. PAWLINA — Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego - odnosząc się 
do sprawy budowy garaży w Ispie powiedział, że już wcześniej proszono P. Burmistrza, żeby 

podjąć działania zmierzające do pochowania sceny, która jest wypożyczana i jest 
składowana nie wiadomo gdzie. Dlatego też te garaże nie są małe, bo sama scena ma 
długość 6 metrów. Ponadto jest też wiele innego sprzętu. Sprawa ta wyszła z inicjatywy 
oddolnej i dobrze się udało, że w Ispie są komunalne działki w dobrej lokalizacji, do których 
jest dobry dojazd z każdej strony. 

Radny p. H. KUBON — uważa, że chcąc kogoś oskarżać o to, że buduje garaże celem 
schronienia publicznego sprzętu, to najpierw należy zorientować się ile tego sprzętu ludzie 
trzymają w prywatnych miejscach. Podobnie Koło Gospodyń w Biadolinach przetrzymuje, 
zakupione i zdobyte ciężką pracą, swoje sprzęty w domach i temu właśnie miał służyć 
kontener. Wszystkie sołectwa pożyczają scenę na różne wydarzenia, ale tą scenę trzeba 
gdzieś przetrzymywać. 

Radna p. J. SOSIN — zapytała, czy w tych garażach będą przetrzymywane również inne 
rzeczy z terenu Gminy? 

BURMISTRZ WOJNICZA — odpowiedział, że jeżeli będzie miejsce i jeżeli ktoś będzie chciał 
coś przechować, to nie będzie w tym problemu. Dodał, że przez aktywność Stowarzyszenia i 
aktywność pani Sołtys, zaangażowanie w organizację imprez i zarobienie pewnych środków 
zakupiono kilka grilli, urządzenie do popcornu i do waty cukrowej oraz podłogę, co jest 
składowane u prywatnych osób. W celu przechowywania tych sprzętów będą budowane 
garaże, co można będzie obejrzeć. Rada Sołecka i Pani Sołtys zaangażowała przeznaczając 
na to zadanie środki . Zapytał, jak można komuś ubliżać dlatego, że komuś chce się coś 
robić? 
Powiedział, że przed laty w Wojniczu organizowany był Jarmark Kasztelański, co kosztowało 
150 — 200 tys. zł i nikt tego Panu Radnemu nie wypomina. 
Są uwagi, że w Ispie się coś robi, zaproponował więc, żeby w Wojniczu zorganizowano jakąś 
taką imprezę, na której chętnie wystąpi na scenie i bez krytyki podziękuje gospodarzom za 
zaangażowanie. 
Powiedział, że Pan Radny wyłapuje jakieś szczegóły, drobne omyłki gdzie każdy może się 
pomylić, „może jedno słowo za dużo powiedzieć, może rozmiarami czasami nie pasować, że 
droga ma 3,05, a faktycznie miała 3" i pisze jakiś donos do Rzecznika Dyscypliny Finansów, 
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jakie to przestępstwa popełnił Burmistrz Wojnicza. Wydawało mu się, że po pewnym czasie 
Pan Radny zrozumie jak to było przedtem i jak jest teraz, że realizowanych jest mnóstwo 
inwestycji. Powiedział, że jeżeli się remontuje stare budynki, to w trakcie prac wychodzą 
różne rzeczy i do każdej takiej inwestycji można się przyczepić. 
Powiedział, że nie jest źle nastawiony do Pana Radnego, tylko trudno mu już słuchać 
narzekania i wytykania nie wiadomo czego. 
Powiedział, że to Rada decyduje w głosowaniach o danych inwestycjach, a on to wykonuje. 
Uważa, że dobrze się dzieje, że ma jeszcze jakieś pomysły i że jedzie za pieniędzmi 
wszędzie, gdzie się tylko da. 
Powiedział, że Gmina otrzyma z ZIT-u pieniądze na park, oraz z Lokalnej Grupy Działania na 
ten park. 
Powiedział, że w kadencji poprzedzającej objęcie przez niego funkcji Burmistrza otrzymanie 
środków unijnych nie stanowiło większego problemu i zapytał, dlaczego wówczas Samorząd 
o to nie zabiegał. Inne Gminy korzystały z tych środków realizując inwestycje. 
Powiedział, że teraz Pan Radny ma czelność mówić, że kolejna inwestycja się realizuje w tej 
miejscowości. 
Powiedział, że stara się we wszystkich miejscowościach coś robić, a nie tylko w Ispie. 
Powiedział, Ze widzi, że Pana Radnego opanowała jakaś choroba na temat Ispu. 
Zaprosił Pana Radnego na spotkanie z mieszkańcami. 
Powiedział, że ostatnio Pan Radny stwierdził, że Burmistrz pozbawił Przewodniczącego 
Zarządu Miasta spotkania z mieszkańcami , co jest nieprawdą, bo z mieszkańcami spotykają 
się wszyscy sołtysi np. za pośrednictwem nakazów płatniczych, za pośrednictwem zebrań, 
czy spotkania na ulicy. Uważa, ze trzeba być aktywnym i trzeba chcieć coś zrobić, a nie 
fotografować i pisać donosy. Gmina jest po kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej i nie 
zna jeszcze szczegółów, ale usłyszał, że nie ma się czego obawiać. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że Pan Burmistrz jest mistrzem hipokryzji, bo najpierw 
zabrał Zarządowi Miasta pieniądze, a później mówi, że nic nie działa. Wypowiedź o 
chorobach jest na takim poziomie, że się nie będzie do tego odnosił. Uważa, że to, co Pan 
Burmistrz mówi jest żenujące. Powiedział, że trzeba dbać o budżet, dlatego zadaje pytania, 
bo ma takie prawo. 
Odnośnie kosztów Jarmarku Kasztelańskiego powiedział, kosztowało to 50 tysięcy, z czego 
połowę dał Marszałek i znowu Pan Burmistrz kłamie. 
Powiedział, że jeżeli widzi, że jest gdzieś prawo przekroczone, to jako radny, jako obywatel 
ma obowiązek to zgłosić, a Pan Burmistrz nie może się pogodzić, że kogoś go kontroluje 

Radny p. L. KOSSACKI-LYTVVYN — powiedział, że na terenie Gminy jest potrzeba 
wznoszenia obiektów magazynowych na potrzeby związane z zabezpieczeniem mienia, czy 
to bezpośrednio należącego do gminy, do sołectw, czy też będącego w posiadaniu 
organizacji pozarządowych. Przypuszcza, że tego typu inicjatywy dotyczące budowy tego 
typu budowli będą występować w innych miejscowościach, nawet z perspektywy Wojnicza, 
gdzie są olbrzymie zbiory zabytkowe Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wojnickiej, które nie są w 
odpowiedni sposób zabezpieczone. W którymś momencie może taka inicjatywa powstać i 
uważa, że tego typu kierunek zmierzający do zabezpieczenia mienia jest najlepszym 
możliwym kierunkiem. Powiedział, że kwota 40 tysięcy złotych przy wskazanym metrażu nie 
budzi jego wątpliwości. Ma nadzieję, że taka inicjatywa będzie kontynuowana też w innych 
miejscowościach. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/95/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok. 
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Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szczerba 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

SEKRETARZ GMINY — poinformowała, ze uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Tarnowskiemu w wysokości 7 tysięcy złotych w związku z realizacją programu 
polityki zdrowotnej dotyczącej profilaktyki zakażeń meningokokowych. W związku z udziałem 

gminy Wojnicz w programie planowane jest zaszczepienie około 30-ro dzieci w wieku do 2 
lat z terenu gminy Wojnicz. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/96/2025 w udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tarnowskiemu.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuban, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na 
realizację zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie hali magazynowej wraz z projektem dla 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie". 

P. W. SMISTEK — Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że do Gminy wpłynęło pismo od 
Komendanta Miejskiego PSP w Tarnowie dotyczące potrzeby zmiany rodzaju wydatków w 
ramach środków przeznaczonych przez Gminę Wojnicz dla PSP w Tarnowie. W związku z 
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tym traci moc uchwała X/ 89/2025 Rady Miejskiej w Woj niczu z 26 lutego br. w sprawie 
przekazania środków finansowych na realizację zadań związanych z bieżącą działalnością 
Komendy Miejskiej PSP w Tarnowie, a aktualną uchwałą wprowadza się przekazanie 
środków finansowych dla PSP na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą Wykonanie 
hali magazynowej wraz z projektem dla Komendy Miejskiej PSP w Tarnowie. Potrzeba 
budowy tej hali wynikła z konieczności zabezpieczenia przed działaniem warunków 
atmosferycznych mienia Komendy. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/97/2025 w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie hali magazynowej wraz z projektem dla Komendy 
Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych z przeznaczeniem na 
realizację zadania inwestycyjnego pn. „Wykonanie hali magazynowej wraz z projektem dla 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Tarnowie".. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym 
i niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym 
szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom 
prowadzonym na terenie Gminy Wojnicz, trybu kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

P. S. WESOLOWSKA -Dyrektor CE-A — poinformowała, że podstawą prawną podjęcia 

uchwały stanowi artykuł 18 ust. 2 punkt 15 ustawy o samorządzie gminnym. W związku z art. 
38 ust. 1 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych, podjęcie nowej uchwały jest 
podyktowane uchwaleniem ustawy z dnia 1 października 2024 roku o dochodach jednostek 
samorządu terytorialnego, która wprowadziła zamiast obecnej części subwencji ogólnej 
pojęcie potrzeb finansowych jednostek samorządu terytorialnego oraz zastąpiła część 

oświatową subwencji ogólnej potrzebami oświatowymi. Zmiany zaproponowane w treści 

projektu uchwały w załącznikach mają charakter zmian doprecyzowujących procedurę 

związaną z przekazywaniem i rozliczaniem dotacji. Między innymi informacje o stanie 
uczniów dostosowano do nowego modelu finansowania uczniów z autyzmem, z zespołem 

Aspergera i z niepełnosprawnościami sprzężonymi, wyodrębniając liczbę godzin wsparcia 
uczniów. 

Radny p. R. WRÓBEL — w imieniu organu prowadzącego, który reprezentuje, podziękował w 
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kwestii przedłużenia okresu sprawozdawczego po roku budżetowym. 

Wyjaśnił sprawę problemów finansowych mających dotknąć oświatę, ponieważ sugestia w 
punkcie dotyczącym zmian w budżecie mogła sprawić wrażenie, że jest to kwestia 
niedoszacowania albo jakiegoś błędnego wyliczenia przez Urząd Miejski. Powiedział, że 

zmienia się sposób finansowania oświaty, dlatego poruszany problem finansowy dotyczy 
wszystkich samorządów. 

Powiedział, że zgadza się z procedowaną uchwałą, natomiast ze względu na przedmiotowy 
charakter wstrzyma się od głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/98/2025 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i 
niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym 
szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom 
prowadzonym na terenie Gminy Wojnicz, trybu kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji udzielanych publicznym i 
niepublicznym przedszkolom, innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym 
szkołom podstawowym, w których zorganizowano oddział przedszkolny i placówkom 
prowadzonym na terenie Gminy Wojnicz, trybu kontroli prawidłowości pobrania i 
wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania.. 

Wyniki ciłosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Robert Wróbel 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi w miejscowości Łukanowice do kategorii 
dróg gminnych publicznych. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że zgodnie z artykułem 7 ust. 1 
ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o drogach publicznych, do dróg gminnych zalicza się 
drogi o znaczeniu lokalnym, niezaliczonych do innych kategorii, stanowiące uzupełnienie 
sieci dróg służących miejscowym potrzebom. Zgodnie z artykułem 7 ust. 2 i 3 ww. ustawy do 
kompetencji rady gminy należy zaliczenie danej drogi do kategorii dróg gminnych po 
zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu oraz ustaleniu przebiegu tej drogi. 
Burmistrz Wojnicza wystąpił z pismem do Zarządu Dróg Powiatowych w Tarnowie, w 
odpowiedzi którego wpłynęła Uchwała Nr 173/2025 Zarządu Powiatu Tarnowskiego z dnia 3 
marca br. pozytywnie opiniująca wniosek Burmistrza Wojnicza o nadanie kategorii drogi 
publicznej działce numer 410/2w miejscowości Łukanowice. Działka ta łączy się z drogą 
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publiczną i stanowi jej funkcjonalne uzupełnienie. Ten ogólnodostępny ciąg komunikacyjny 
służy miejscowym potrzebom, w tym dojazdowi do kompleksu sportowego oraz 
mieszkańcom do posesji. Kolejnym argumentem przemawiającym za podjęciem uchwały jest 
fakt, że w przeważającej większości przypadków dofinansowanie z funduszu zewnętrznych 
na inwestycje drogowe można uzyskać jedynie na drogi publiczne. Na etapie projektowania 
jest droga, która obecnie stanowi działkę numer 260/88. Aby można było wykonać w 
późniejszym czasie remont powyższej działki, musi łączyć się ona z drogą publiczną. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/99/2025 w sprawie zaliczenia drogi w miejscowości Łukanowice do kategorii dróg 
gminnych publicznych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi w miejscowości Łukanowice do kategorii dróg 
gminnych publicznych.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ul. Księdza Popiełuszki do kategorii dróg 
gminnych publicznych. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że uchwała jest tożsama z uchwałą 

wcześniejszą dotyczącą procedowania złożonego wniosku Burmistrza Wojnicza do Zarządu 

Dróg Powiatowych, natomiast lokalizacja działek, które mają zostać uznane jako droga 
publiczna znajduje się w ciągu ulicy Księdza Popiełuszki w Wojniczu, a w skład tej drogi 
wchodzi trzynaście działek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/100/2025 w sprawie zaliczenia ul. Księdza Popiełuszki do kategorii dróg gminnych 
publicznych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ul. Księdza Popiełuszki do kategorii dróg gminnych 
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publicznych.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2025 r. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu GK — poinformował, że w związku z artykułem lla 
ustawy o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 roku, corocznie do dnia 31 marca rada 
gminy określa w drodze uchwały Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi to część wypełnienia obowiązku zapewnienia 
opieki bezdomnym zwierzętom przez gminę. Przygotowany został Program opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Wojnicz. Program obejmuje w swoim zakresie realizację takich zadań jak zapewnienie 
bezdomności zwierząt w miejscu bytowania oraz miejscu w schronisku dla zwierząt, opiekę 
nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, odławianie bezdomnych zwierząt, 
sterylizacja lub kastracja zwierząt w schronisku, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych 
zwierząt, wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 
gospodarskich, zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń 
drogowych z udziałem zwierząt. Zgodnie ze wskazaniami ustawy o ochronie zwierząt, projekt 
programu został przekazany do zaopiniowania Inspekcji Weterynaryjnej w Tarnowie, 
Nadleśnictwu Dąbrowa Tarnowska, Kołu Łowieckiemu Dunajec, Kołu Łowieckiemu Darz Bór 
w Biadolinach Radłowskich oraz Ogólnopolskiemu Towarzystwu Ochrony Zwierząt. 
Otoanimals - Inspektorat w Tarnowie. Żadna z tych instytucji nie wniosła zastrzeżeń. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/101/2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2025 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojnicz w 2025 r. . 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
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Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027". 

P. P. STAŃCZUK - wykonawca dokumentu pn. Założenia do Planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027 
poinformował, że ten opracowany dokument jest obowiązkowy dla każdej gminy w Polsce na 
podstawie ustawy prawo energetyczne, dokładnie artykuł 19. Każda gmina w Polsce 
uchwala taki dokument na perspektywę piętnastoletnią oraz ma obowiązek zaktualizować go 
co najmniej raz na 3 lata. Taki dokument według ustawy prawo energetyczne powinien 
zawrzeć ocenę stanu aktualnego oraz przewidywanych zmian zapotrzebowania na ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe, przedsięwzięcia, które racjonalizują zużycie energii, 
możliwości wykorzystania istniejących nadwyżek i lokalnych zasobów energii, możliwości 
stosowania środków poprawy efektywności energetycznej w rozumieniu ustawy efektywności 
energetycznej oraz zakres współpracy z innymi gminami. 
Dokument ten 25 lutego br. został zaopiniowany przez Urząd Marszałkowski w Krakowie. 
Oraz udostępniony do publicznego wglądu od 7 lutego do 28 lutego 2025 roku. W tym czasie 
nie wpłynęły żadne uwagi ani zastrzeżenia. 
Następnie przedstawił informację prezentującą ww. dokument. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTWYN — zapytał o kwestię sieci energetycznej w gminie i w 
przyszłości dalszej rozbudowy z perspektywy części źródeł energii pozyskanej z kolektorów 
słonecznych, czy z raportu albo z posiadanej wiedzy wyłania się jakieś zagrożenie związane 
z możliwością dalszej rozbudowy? 
P. P. STAŃCZUK — odpowiedział, że nie jest adresatem pytania i nie jest w stanie do końca 
na nie odpowiedzieć. Nie wie czy ta sieć będzie w stanie odbierać energię z odnawialnych 
źródeł, ale dystrybutor pewnie robi co w jego mocy. Opracowując podobne dokumenty dla 
różnych gmin obserwuje, że jest z tym problem. Na terenie całego kraju jest problem z 
sieciami elektroenergetycznymi, szczególnie z napowietrznymi, które są przestarzałe i często 
nie są w stanie przyjąć energii z odnawialnych źródeł energii, czyli z fotowoltaiki. 

Radny p. J. OSMEDA — zapytał o to, czy Raport określa odejście od paliw kopalnych i czy 
wyznacza jakieś terminy? 

P. P. STAŃCZUK — odpowiedział, że powstała dyrektywa budynkowa, która określa terminy i 
zalecenia dotyczące ogólnie odchodzenia od paliw kopalnych. Unia Europejska narzuca 
krajom odejście od gazu, a tym bardziej od węgla. Ustawa EPBD mówi, że po 2030 nie 
będzie można nowych budynków podłączać do gazu, a budynków publicznych po 2028 roku. 

Radny p. L. KOSSACKI-LYTVVYN — zapytał o to jak gmina Wojnicz wypada na tle innych 
gmin w kraju, jeżeli chodzi o odnawialne źródła ogrzewania. 

P. P. STAŃCZUK — odpowiedział, że gmina Wojnicz plasuje się na średnim poziomie. Ocena 
ta zależy od tego, czy gminy korzystały z dofinansowania np. na kolektory, czy fotowoltaikę. 

Radna p. J. SOSIN — zapytała, czy Gmina jest przygotowana do odbioru zniszczonych paneli 
fotowoltaicznych? 

P. P. STAŃCZUK — odpowiedział, że nie jest adresatem tego pytania, ale te kwestie reguluje 
ustawa o odpadach. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma 
jeszcze pytania projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/102/2025 w sprawie przyjęcia „Założeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027". 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do Planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz - aktualizacja na lata 2025-2027".. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na 
rok 2025. 

P. A. BIERNACKA — Dyrektor GOPS — poinformowała, że przyjęcie programu osłonowego: 
Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2025 pozwoli na pozyskanie przez Gminę dotacji na 
dofinansowanie kosztów użytkowania opasek bezpieczeństwa zakupionych w ramach tego 
programu w latach 2022 i 2023. Opaskę bezpieczeństwa posiada 70 seniorów 
zamieszkałych na terenie gminy Wojnicz. Świadczenie usługi operatora pomocy polega na 
codziennym, całodobowym sprawowaniu opieki na odległość nad seniorami posiadającymi 
opaski bezpieczeństwa. W ramach programu Gmina może pozyskać do 80% poniesionych 
kosztów związanych z usługą operatora pomocy. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/103/2025 w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 
2025.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
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Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawiania pogrzebu osobom zmarłym 
przez Gminę Wojnicz oraz zwrotu wydatków poniesionych na pokrycie kosztów pogrzebu. 

P. A. BIERNACKA — Dyrektor GOPS — poinformowała, że uchwała określa zasady 
sprawiania pogrzebu przez gminę Wojnicz osobom zmarłym, w tym osobom bezdomnym, 
dla których gmina Wojnicz była ostatnim miejscem zameldowania oraz mieszkańcom gminy, 
którzy nie posiadają osób bliskich lub zdolnych do zorganizowania pogrzebu oraz zwrot 
wydatków poniesionych na pokrycie kosztów pogrzebu. Podjęcie nowej uchwały jest jej 
dostosowaniem do obowiązujących przepisów. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/104/2025 w sprawie określenia zasad sprawiania pogrzebu osobom zmarłym przez 
Gminę Wojnicz oraz zwrotu wydatków poniesionych na pokrycie kosztów pogrzebu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawiania pogrzebu osobom zmarłym przez 
Gminę Wojnicz oraz zwrotu wydatków poniesionych na pokrycie kosztów pogrzebu.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 

pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych, zmienionej Uchwałą Nr X/90/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. 

P. W. SMISTEK — Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że uchwała dotyczy 
zwiększenia środków przekazywanych w formie dotacji dla OSP na zapewnienie gotowości 

bojowej w związku z zwiększonymi potrzebami w tym zakresie jednostki OSP Biadoliny 
Radłowskie. 

Radny p. J. SZCZERBA — zaproponował, aby w związku z promocją Gminy, którą 

wyświadczyli młodzi strażacy z Biadolin Radłowskich na płaszczyźnie krajowej docenić tą 

drużynę jeszcze bardziej finansowo ponad przekazywane 1 500 zł. 

Dodał, że w latach 60-tych, 70-tych w Zakrzowie również była taka mocna drużyna 

strażacka, która reprezentowała gminę w ogólnopolskich zawodach pożarniczych. 

Uważa, ze takie działania powinny być doceniane. 
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BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że przygotowuje się na zaproszenie całej drużyny. 

Wyjaśnił, że procedowane środki dotyczą jedynie pokrycia poniesionych kosztów. 
Powiedział, że na pewno młodzież ta będzie uhonorowana i doceniona jakimiś nagrodami. 

Radny p. H. KUBON — powiedział, że kwota 1.500 zł. była poniesiona na paliwo w związku z 
wyjazdem młodych strażaków na wojewódzkie i krajowe zawody pożarnicze. Wystosował 

podziękowania dla Gminy za wsparcie. 

BURMISTRZ WOJNICZA — poinformował o włączeniu się Gminy w zawody wojewódzkie 
oraz podziękował Starostwo Powiatowemu w Tarnowie oraz Państwowi Straży Pożarnej w 
Krakowie za wsparcie i udzieloną pomoc techniczną. 

Powiedział, że młodzież z Biadolin Radłowskich odniosła wspaniały sukces i pogratulował 

osiągnięcia wysokich wyników. Powiedział, że te starania zostaną nagrodzone w odpowiedni 
sposób. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XI/104/2025 w zmiany Uchwały Nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 grudnia 
2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków pieniężnych dla 
Ochotniczych Straży Pożarnych, zmienionej Uchwałą Nr X/90/2025 Rady Miejskiej w 
Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 
pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych, zmienionej Uchwałą Nr X/90/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

18. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że nie wpłynęła żadna 
interpelacja ani zapytanie. 

19. Wolne wnioski. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał czy środki w kwocie 370 tys. zł. przeznaczone na ogólny 
plan przestrzenny dotyczą opracowania planu w całej gminie, czy 7 miejscowości , które nie 
mają aktualnego planu. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA — odpowiedziała, że chodzi o plan ogólny, obejmujący całą 
gminę, a plany miejscowe są procedowane. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o etap prac dotyczących planu szczegółowego dla 
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miejscowości, które nie mają jeszcze tego planu. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA — powiedziała, że ta informacja zostanie przedstawiona 
Panu Radnemu na kolejnej sesji, bądź na komisji. 

P. M. BIENIAŚ — Sołtys Ispu — zwróciła się do Radnego p. Szczerby mówiąc, że od wielu 
miesięcy permanentnie szkaluje 'sep, co jest przykre, bo sołectwo rozwija się tak jak każda 
inna miejscowość. Mieszkańcy są bardzo zaangażowani w pracę wsi i nie ma tam żadnego 
problemu jak chodzi o kontakt z ludźmi. 
Powiedziała, że od 40 lat w Ispie nie było nic robione, a jedyne działania polegały na 
degradacji miejscowości poprzez wywożenie żwiru znad Dunajca, przez co niszczone były 
drogi i pękały budynki. 
Tym problemem nikt się nie interesował, a obecnie, gdy mieszkańcy chcą coś zrobić, Pan 
Radny ma zawsze wielkie uwagi. 
Zaprosiła Pana Radnego na zebranie wiejskie w sprawie funduszu, które będzie miało 
miejsce we wrześniu, gdzie będzie miał okazję powiedzieć mieszkańcom, że jest przeciwko 
rozwojowi wsi i przeciwko temu, żeby cokolwiek w tym sołectwie się działo, co sprowadza się 
do tego, że w Ispie mieszkają ludzie z marginesu, bo wszystkie inne wsie mogą się rozwijać i 
mogą inwestować. 
Aktualnie sołectwo chce postawić garaże, które są niezbędne do przechowywania rzeczy, 
których dużo posiada sołectwo. Jeżeli jakieś sołectwo będzie potrzebowało coś przechować, 
to Isep nie odmówi, bo temu mają służyć te garaże. 
Powiedziała, że do planowanego placu zabaw dla około 50 dzieci z sołectwa, też Pan Radny 
ma uwagi. Dodała, że do Ispu spaceruje dużo osób z dziećmi z pobliskiego Wojnicza, którzy 
też będą z tego placu zabaw korzystać. 
Podziękowała następnie Radnym za pozytywne głosowanie dotyczące budowy garaży. 

Radny p. H. KUBON — uważa, że z „ispofobią" należy już skończyć, bo faktycznie była to 
bardzo zaniedbała miejscowość, gdzie wszyscy jechali po żwir w tumanach kurzu i nikt o to 
nie dbał. Uważa, że mieszkańcom teraz się coś za to należy. Powiedział, że sam Pan Radny 
kiedyś mówił, że jest radnym nie tylko Wojnicza, ale wszystkich mieszkańców gminy, dlatego 
nie rozumie, czemu zawsze do mieszkańców Ispu ma pretensje i wszystko by zrobił, żeby 
tam nic nie było zrobione 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — zwrócił uwagę na taki element, że lsep jest funkcjonalnie 
połączony z Woj niczem. Podobnie dzisiejsza ul. Zamoście w latach 30-tych stanowiła 
odrębną gminę, która w okresie międzywojennym została włączona do Wojnicza. 
Powiedział, że z tej samej perspektywy, o czym mówiła pani Sołtys, jak chodzi o kwestie 
związane z wykorzystaniem funkcjonalnym lspu przez mieszkańców Wojnicza, jest rzeczą 
oczywistą i te obiekty o charakterze użyteczności otwartej, powszechnej, które powstają w 
Ispie w gruncie rzeczy nie służą tylko mieszkańcom Ispu, ponieważ nie ma miejscowości, 
która z perspektywy funkcjonalnej byłaby bardziej związana z Wojniczem niż !sep i na pewno 
z obiektów jak m. in. plac zabaw, też w znacznym stopniu będą korzystać dzieci z Wojnicza. 
Powiedział, że dużo osób krytykowało i krytykuje kwestię związaną z fontanną w Ispie, ale 
też słyszał bardzo dużo dobrych głosów na jej temat. W związku z tym uważa, ze na 'sep, 
który tak często jest podnoszony, jeżeli chodzi o wątpliwości dotyczące inwestycji itp., radni z 
Wojnicza muszą patrzeć z perspektywy jego funkcjonalnego powiązania z samym miastem 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że on wykazuje, że nie ma sprawiedliwego podziału 
pieniędzy na poszczególne wsie i rażące jest to, że na 'sep idzie wielokrotnie więcej 
pieniędzy niż na porównywalną Rudkę, czy Dębiny. Powiedział, że nie zabierałby głosu w 
sprawie tych inwestycji, gdyby wszyscy mieli po równo, ale tu się robi tylko właściwie w 
jednej wsi. Niezrozumiałe dla mnie jest realizacja budowy kanalizacji w Łukanowicach do 
połowy i wykonanie kanalizacji w Ispie. Powiedział, że w Rudce nie ma nawet baraku, a w 
Ispie był dom ludowy, który zupełnie by wystarczył, a teraz jest nowy. 
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Powiedział, że Pani Sołtys włożyła w jego usta słowa, których nigdy nie wypowiedział. 

Radny ma swoje prawa i może mówić i widzi, że tutaj ludzie nie są przyzwyczajeni do 
dyskusji, do obrony swoich racji, tylko są jakieś obrażania i ataki. Uważa, że gdyby 
mieszkańcy Ispu nie mieli Burmistrza ze swojej wsi, to ani połowy by tego nie mieli. 
Powiedział, że nie ma dyskusji nad tym, co, gdzie należy zrobić, tylko jest jednoosobowa 
decyzja. To, co się dzieje w Ispie jest rażącym przekroczeniem średniej w danej 
miejscowości. 
Powiedział, że Pan Burmistrz w swoim programie wyborczym przed pierwszymi wyborami 
miał zapisane, że będzie co drugi rok będą Dni Wojnicza i co drugi rok będzie impreza w 
innej wsi i jest tylko w Ispie i to jeszcze za potężne pieniądze, dużo większe niż dni Wojnicza. 
Z wypowiedzi radnego p. Kossackiego wynika, że to Wojnicz ciąży do Ispu. 
Zastanawia się, czy tyle inwestycji dla 250 osób jest potrzebnych. Powiedział, że w Łapaniu, 

gdzie jest 750 mieszkańców nie ma w ogóle domu ludowego, a w lspie już jest drugi dom. 
Prosi, by mu nie wmawiać, że jestem przeciwko miejscowości, tylko patrzy obiektywnie. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — odnosząc się ad vocem do słów Pana Radnego 
Szczerby wyjaśnił, że to nie jest tak, że uważa, że Wojnicz ciąży do Ispu, ale patrzy na to w 
sposób funkcjonalny i oczywistą rzeczą jest przy tak małej jednostce ściśle połączonej z 
Wojniczem, że mieszkańcy Wojnicza w jakimś sensie korzystają również z infrastruktury 
znajdującej się lub mogącej zaistnieć w lspie. Dzieci korzystające w okresie wakacyjnym z 
plaży nad Dunajcem, z pewnością będzie korzystać z placu zabaw. 
Podobnie ma się rzecz z magazynami. Uważa, ze tych magazynów w gminie potrzeba wiele 
i sam jest wielkim zwolennikiem przygotowania tego typu przestrzeni, chociażby dla 
zabezpieczenia zbiorów Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wojnickiej w przyszłości, dlatego 
nigdzie nie powinno się blokować budowy takich obiektów i należy to traktować na zasadzie 
równościowej. 

Co do kwestii związanej z domem w Łapaniu powiedział, że zgadza się co do zasady, że 

tego typu inwestycje powinny być wykonywane w każdej wsi, ale też należy mieć na uwadze 
jakie były ograniczenia budżetowe, ile zostało do tej pory już zrobione, a to są procesy 
rozłożone na wiele lat. W jego odczuciu nie ma chyba gminy w Małopolsce, która byłaby 

sobie w stanie pozwolić na prowadzenie kilkudziesięciu bardzo poważnych inwestycji naraz. 
Jest to pewnego rodzaju sztafeta, która pewnie będzie kontynuowana jeszcze przez wiele 
dekad i potem historia oceni z tej perspektywy, czy dany włodarz, dana Rada Miejska była 

tą, która więcej czy mniej zrobiła. 

Radna p. J. SOSIN - uważa, że cała gmina powinna się w różnych kierunkach rozwijać. 

Inwestowanie we wszystkich miejscowościach jest potrzebne, żeby te miejscowości były 
coraz atrakcyjniejsze i żeby tutaj ściągać młode rodziny, zwłaszcza w sytuacji, gdy gmina 
staje przed problemem niżu demograficznego. 
Powiedziała, że kłócenie się o takie rzeczy staje nudne i czasem już nie ma ochoty nawet 
zabierać głosu. Ciekawa jest, czy będzie się też tak atakować inne miejscowości, jeżeli 
będzie się tam coś robić. 
Skoro Pan Burmistrz jest z terenu Ispu, to nie dziwi się, że chce dla tej swojej miejscowości 
zrobić jak najwięcej, ale też nie zostawia innych miejscowości. 
Uważa, że cała Rada będzie się popierać, a wtedy będzie atmosfera pracy i współpracy. 

Radny p. H. KUBON — powiedział, że mieszkańcy Ispu przez lata byli zaniedbywani. W 
sprawie Domu Ludowego w Łapaniu powiedział, że aktualnie jest wykonywany jego projekt. 
Dodał, że można to było zrobić na przykład 15 lat temu i teraz byłoby o wiele mniej 
problemu, o czym wspominał Pan Burmistrz. 
BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że jest zadowolony z prowadzonej dyskusji. 
Powiedział, że prowadzone działanie nie są wymysłem Burmistrza, a wynikają one ze 
spotkań z mieszkańcami , z zebrań wiejskich. Zgłaszane wnioski trzeba przeanalizować i 
wybrać to, co jest ważniejsze. Tak, jak Pan Radny Kossacki powiedział, jest to sztafeta i bo 
na dany czas w jednej miejscowości robi się więcej, w drugiej mniej. Ale z perspektywy 
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jedenastu lat jego pracy w każdej wsi robi się to, co jest możliwe. Za przykład podał ,Lopon - 
Podlesie, gdzie była tylko jedna droga zrobiona, a obecnie cały teren jest wyasfaltowany, jest 
wodociąg, oświetlenie uliczne. Prosi porównać wygląd szkoły sprzed lat i obecnie. Zostało 
wykonane boisko, plac zabaw. Została wybudowana wiata i jest wykonywany projekt Domu 
Ludowego. 
Podobna sytuacja dotyczy lspu, skąd przed laty jedynie wywożono żwir na wszystkie drogi w 
całej gminie. 
Zainteresował się stanem dróg, na co uzyskał informację, że jest spisana umowa z PDM-em 
Brzesko i z wszystkimi wywożącymi żwir, że na zakończenie wydobycia drogi zostaną 
wyasfaltowane. Po zakończeniu działalności mieszkańcy zostali sami z tym problemem. 
Powiedział, że po objęciu przez niego funkcji Burmistrza zostało zwodociągowane 6 wsi, 
które nie miały wodociągu. 
Podkreślił, że w bieżącym roku regionowi grozi ogromna susza. Na forum wójtów i 
burmistrzów prowadzono dyskusje, czy zamiast wozów strażackich nie powinno się kupić 
beczkowozów, żeby dowozić ludziom wodę. 
Kolejną sprawą jest obronność i nie wiadomo, czy gminy będą się rozwijać dalej, czy będą 
się zbroić z uwagi na zagrożenie wojną, która jest za wschodnią granicą. 
Powiedział, że kanalizacja w Łukanowicach musiała być robiona na 2 etapach z uwagi na 
różne źródła finansowania, natomiast kanalizacja w Ispie miała inne źródło finansowania i nie 
można było łączyć dwóch dofinansowań w jedno zadanie, ponieważ skutkowałoby to 
zwrotem dofinansowania. 
Powiedział, że będą wykonywane filmiki podsumowujące dekadę jego działalności w rozbiciu 
na poszczególne miejscowości. 
Ma nadzieję, że może niektóre osoby zrozumieją jak było i jak te sprawy wyglądają obecnie. 
Powiedział, że „można było zadłużyć gminę do granic już kompletnie bez wyjścia i zwalania, 
że to ktoś inny zrobił". Powiedział, że aktualnie jest niespełna 30% zadłużenie przy budżecie 
100-milionowym, a obejmując funkcję Burmistrza zastał zadłużenie 63% przy budżecie 40-
milionowym. 
Zwracając się do Radnego p. Szczerby powiedział, że ubliżył on wszystkim mieszkańcom 
Ispu mówiąc, że coś się im nie należy, dlaczego coś mają i chciał ubezwłasnowolnić tych 
ludzi i robi to na każdej sesji. 
Powtórzył, że filmiki będą podsumowaniem 10-letnich działań, a po ich zakończeniu z tego 
materiału powstanie książka, która będzie przekazana mieszkańcom. 

Poinformował, że w maju mija 35 lat samorządności i z tej okazji zaproponował 
zorganizowanie uroczystości, sesji Rady Miejskiej. 
Poinformował, że będzie możliwość na pozyskanie środków na budowę przydomowych 
oczyszczalnie ścieków w tych miejscach gdzie niemożliwa będzie budowa kanalizacji. 
Powiedział, że będzie jeszcze dużo innych środków finansowych, o które Gmina będzie się 
starać. Niektóre wniosku już zostały napisane. Powiedział, że na każdą imprezę gminną 
będą pisane wnioski o dofinansowanie. Jeżeli chodzi o Święto Wikliny, to napisano mecenat. 
Wyjaśnił, że nigdy nie powiedział, że co drugi rok będą organizowane Dni Wojnicza i co drugi 
rok jakieś wydarzenie kulturalne winnej miejscowości. Powiedział, Ze co drugi rok 
naprzemiennie będą Dni Wojnicza i Dni Wikliny. 
Powiedział, że jeżeli ktoś ma o to pretensje, to chętnie tą imprezę i zobaczy ilu ludzi będzie 
zaangażowanych w organizację. Powiedział, że do zorganizowanie 2-dniowej imprezy 
kulturalnej w Ispie zaangażowanych jest 40-50 ludzi tworzących Stowarzyszenie, którzy 
ciężko pracują tydzień przed imprezą i tydzień po wydarzeniu. Mają swoje stoisko i mogą 
zarobić jakieś pieniądze na cele statutowe Stowarzyszenia. 
Powiedział, ze koszt takiej imprezy wynosi 100, 150 czy 200 tys. zł, ale uważa, że przy tych 
wszystkich inwestycjach, ludziom też się to należy. Jest Święto Grzyba w Borzęcinie, Święto 
Fasoli, Święto Miodów w Pleśnej i wszystkie gminy coś robią, więc dlaczego gmina Wojnicz 
ma być z tyłu i przyglądać się, jak inni to robią. 
Uważa, ze należy się cieszyć, że Gmina trafiła na dobrą koniunkturę i wykorzystano 
wszystko, co było możliwe. Powiedział, że można by było skorzystać dużo więcej, gdyby 
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gmina była bardziej przygotowana. Byłoby dużo więcej dróg, gdyby po powodziach w latach 
1997, 2010 były napisane protokoły powodziowe na zniszczone drogi. Dopiero później, za 
jego czasów po wielkich ulewach, robiono protokoły zniszczeń na 30 kilometrów dróg, ale już 

nie ma tego programu, z którego były duże dofinansowania na ten cel. 
Powiedział, że jeżeli gmina jest przygotowana, jest dokumentacja, to można składać wnioski 
i ewentualnie lobbować o te pieniądze, bo w Województwie Małopolskim jest 182 gminy. 
Zwrócił się z prośbą o solidną współpracę, żeby nie musiał na sesjach wciąż się tłumaczyć. 

Powiedział, że Radny p. Szczerba pracował w gminie 22 lata i jeżeli pochwali się co zrobił, to 
chętnie mu pogratuluje. 
Powiedział, ze nie robi różnic pomiędzy miejscowościami , które by pomijał w działaniu. 
Uważa, że wszystkim mieszkańcom należy się poprawa jakości życia. 

P. J. BAŁASZOWIEC-BIBRO — sołtys Więckowic wystosowała zaproszenie na uroczyste 
obchody 15. rocznicy katastrofy smoleńskiej pod pomnik do Więckowic, na dzień 10 kwietnia 
o godz. 17:00. 

Radny p. J. SZCZERBA — poinformował, że szykują się bardzo restrykcyjne przepisy 
odnośnie budownictwa mieszkaniowego, jednorodzinnego, gdzie nie będzie można uzyskać 

pozwolenia na budowę w miastach, jeżeli od budynku nie ma szkoły do półtora kilometra, a 
na wsiach do trzech kilometrów, dlatego zwrócił się do mieszkańców, by mieli na uwadze te 
przepisy. 
Powiedział, że gdyby była na komisji informacja, że ten magazyn w lspie będzie służył całej 
gminie, to podchodziłby inaczej do tego tematu. 
Co do magazynu dla Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wojnickiej powiedział, że na każdym 

zebraniu sprawozdawczo-wyborczym podnosi temat magazynu na eksponaty muzealne. 
Co do niszczenia budynków w lspie przez samochody wywożące żwir powiedział, że również 
w Dębinach oraz w Olszynach mieszkańcy do tej pory ponoszą szkody związane nie tylko z 
niszczeniem budynków, ale też z obniżeniem poziomu wód. Samochody ze żwirem z Ispu 
jeździły również ul. Kąpielową w Wojniczu. 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady Xl 
sesji Rady Miejskiej w Wojniczu IX kadencji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przebieg sesji wraz z rejestracją dźwięku i obrazu dostępny jest pod adresem: 
https://esesja.tvitransmisja/66972/xi-sesja-rady-miejskiej-w-wojniczu-28-marca-2025Ehtm 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a) Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

PRZEWODNICZĄCA 
Rady M" 'skiej 
{.) 
"eta 
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INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(27 lutego — 28 marca 2025 r.) 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej. 

28 lutego — podpisana została umowa na wykonanie Planu Ogólnego dla Gminy 
Wojnicz, od którego będzie zależał rozwój przestrzenny gminy. Koszt jego 
opracowania wyniesie 370 tys. zł i ma powstać do końca maja 2026 r. 

Warto zaznaczyć, że plan ogólny to nowe narzędzie, które zastępuje 
dotychczasowe studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego. Zgodnie z nowymi przepisami, gmina musi opracować taki 
dokument. Będzie to akt prawa miejscowego, który określ i charakter i możliwości 
organizacji przestrzeni w gminie. 

Tego dnia również wspólnie z mieszkańcami, uczniami wojnickich szkół 

i przedstawicielami Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wojnickiej w ramach obchodów 
Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych, na wojnickim cmentarzu 
komunalnym oddaliśmy hołd bohaterom, którzy walczyli o wolną Polskę. 

8 marca - uczestniczyłem w seansie kinowym z okazji Dnia Kobiet, 
zorganizowanym przez GOK Wojnicz, gdzie miałem przyjemność wszystkim 
obecnym Paniom złożyć serdeczne życzenia. 

17 marca — podpisana została umowa na budowę nowego parkingu przy 
cmentarzu parafialnym w Grabnie. W ramach inwestycji powstanie 56 miejsc 
postojowych. Koszt inwestycji to 530 tys. zł, z czego 270 tys. zł pochodzi 
z dofinansowania Województwa Małopolskiego. 

21 marca - w Gminnym Centrum Kultury w Wierzchosławicach odbyła się 

kolejna odprawa operacyjna w ramach realizowanego cyklu spotkań dla jednostek 
Ochotniczej Straży Pożarnej. Narada była skierowana do jednostek z gmin: 
Wierzchosławice, Wojnicz, Wietrzychowice i Radłów. W spotkaniu uczestniczyła 

pani Joanna Zając — Zastępca burmistrza. 

24 marca — w sanktuarium św. Jakuba Starszego Apostoła, kościele 

jubileuszowym w Brzesku, odbyły się dni skupienia dedykowane 



Parlamentarzystom i Samorządowcom Diecezji Tarnowskiej, w których wzięła 

udział pani Joanna Zając — Zastępca burmistrza. 

27 marca — w moim imieniu Pani Joanna Zając, Zastępca Burmistrza, 
uczestniczyła w uroczystości wprowadzenia relikwii Błogosławionej Rodziny 
Ulmów w Parafii Niepokalanego Serca NMP w Grabnie. Mszy świętej 

przewodniczył ks. bp Andrzej Jeż, który dokonał także poświęcenia witraży. 

Oprócz wspomnianych przed chwilą wydarzeń, chciałbym również wspomnieć 
krótko o innych, które miały miejsce w ostatnim czasie: 

ł marca - odbyły się Powiatowe Halowe Zawody Sportowo-Pożarnicze 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych w Skrzyszowie. Reprezentująca naszą gminę 
Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza OSP Biadoliny Radłowskie dziewcząt, drugi rok 
z rzędu zdobyła I miejsce, kwalifikując się tym samym do zawodów wojewódzkich. 
W klasyfikacji indywidualnej na podium stanęły: Kamila Zawisza — I miejsce oraz 
Anna Adamowska — I I I miejsce. 

15 marca — młodzieżowa drużyna pożarnicza OSP Biadoliny Radłowskie 
zdominowała rywalizację, zdobywając 1 miejsce na I I I Wojewódzkich Halowych 
Zawodach Sportowo-Pożarniczych MDP w Szaflarach. Dzięki temu zwycięstwu 
drużyna zakwalifikowała się do I Krajowych Halowych Zawodów Sportowo-
Pożarniczych MDP. Ogromne brawa nie tylko dla drużyny, ale również dla Anny 
Adamowskiej, która w klasyfikacji indywidualnej zajęła pierwsze miejsce! 

Tego dnia również w naszej gminie odbył się I Powiatowy Turniej 
Samorządowców w Futsalu. Serdecznie gratuluję naszej drużynie, która 
wywalczyła trzecie miejsce! Dziękuję za zaangażowanie i sportową walkę radnym: 
Markowi Kuboniowi, Józefowi Osmędzie, Sylwestrowi Latawskiemu, Renacie 
Wycykał, a także Marzenie Sadowy - sołtys Dębiny Zakrzowskiej oraz 
Przemysławowi Rzepie, Jerzemu Sumarze i Mariuszowi Moskwie. Drużynę do 
sukcesu poprowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Kawa. Szczególne 
brawa należą się Markowi Kuboniowi, który został uznany za najlepszego 
zawodnika turnieju! 

16 marca — na Arenie Jaskółka Tarnów odbył się VII Turniej Charytatywny Piłki 
Halowej Małopolskiej Policji. W sportowej rywalizacji w szczytnym celu wzięło 
udział 10 drużyn z Małopolski i Śląska. W tegorocznej edycji turnieju 
charytatywnego w Tarnowie nie zabrakło naszego reprezentanta. Wśród 



zawodników walczących o Puchar Komendanta Miejskiego Policji w Tarnowie 
znalazł się sierżant sztabowy Mateusz Kawa z Komisariatu Policji w Wojniczu. 

Także tego dnia sołtysi z całej Małopolski spotkali się w Tarnowie, aby wspólnie 
celebrować swoje święto. To była doskonała okazja do podziękowania za ich 
codzienną pracę na rzecz lokalnych społeczności. W wydarzeniu wzięła udział 

także delegacja z gminy Wojnicz w składzie, której znaleźl i się: Renata Wycykał 

(sołtys Dębiny Łętowskiej), Marzena Sadowy (sołtys Dębiny Zakrzowskiej), Henryk 
Kuboń (sołtys Biadolin Radłowskich) oraz Marek Kuboń (sołtys Sukmania). 

22 marca — w Grodzisku Mazowieckim odbyły się I Ogólnopolskie Halowe 
Zawody Sportowo-Pożarnicze MDP, na których żeńska drużyna z OSP Biadoliny 
Radłowskie wywalczyła 2 miejsce w klasyfikacji drużynowej, zdobywając tytuł 

Wicemistrzyń Polski! Naszą gminę z dumą reprezentowały: Anna Adamowska, 
Patrycja Młynarczyk, Karolina Kapa, Kornelia Widło i Kamila Zawisza. 

Szanowne Druhny, składam Wam serdeczne gratulacje za osiqgnięcie tak 
wspaniałego wyniku oraz za godne reprezentowanie naszej gminy na wszystkich 
szczeblach eliminacji — od zawodów gminnych i powiatowych, przez szczebel 
wojewódzki, aż po etap ogólnopolski. Wasze zaangażowanie, umiejętności oraz 
wytrwałość przyniosły nam wszystkim dumę i radość. 

Szczególne podziękowania kieruję również do Waszych opiekunów — Druha 
Stanisława Krawczyka oraz Druhny Weroniki Boryczko — za profesjonalne 
przygotowanie drużyny, poświęcony czas oraz nieocenione wsparcie podczas 
całego cyklu przygotowań i zawodów. Wasza postawa, determinacja i duch 
zespołowy zasługujq na szczególne słowa uznania. 

Jeszcze raz gratuluję wszystkim dotychczasowych sukcesów oraz życzę dalszych 
osiqgnięć i satysfakcji z realizowanej działalności. Jesteśmy z Was bardzo dumni! 



Szanowni Państwo, w mijającym miesiącu w ramach złożonych 

wniosków o dofinansowanie Gmina Wojnicz otrzymała: 

7 marca — gmina otrzymała informację o przyznaniu rekomendowanej kwoty 
ponad 1,2 mln zł dofinansowania na rozwój magazynów energii . Dzięki temu 
w budynkach mieszkalnych powstanie 38 magazynów energii o łącznej mocy 166 
kW i pojemności 332 kWh. 

21 marca — Zarząd Województwa Małopolskiego opubl ikował listę przyznanych 
środków finansowych w ramach programu „Dwujęzyczny maluch", na której 
znalazła się gmina Wojnicz. Dzięki, programowi dzieci będą uczyć się angielskiego 
poprzez zabawę, wspólne aktywności i z wykorzystaniem nowoczesnych 
materiałów dydaktycznych. Zajęcia będq prowadzone w Przedszkolu Publicznym 
w Wojniczu oraz w oddziałach przedszkolnych Szkoty Podstawowej im. św. Jana 
Kanteqo w Wojniczu. Rekomendowana kwota dofinansowania dla gminy na ten 
cel to blisko 200 tys. zł. 

Obecnie czekamy na wyniki złożonych wniosków o dofinansowanie na: 

• zakup samochodu rozpoznawczo-ratowniczego dla OSP Wielka Wieś. 

W ramach działania Małopolskie OSP 2025. — kwota wnioskowana 
20 tys. zł 

• budowa budynku garażowego przy budynku OSP w Dębinie Lętowskiej, 

gmina Wojnicz — Etap I I . W ramach działania Małopolskie OSP 2025. 
U MWM — kwota wnioskowana 60 tys. zł 

• Remont konserwatorski cmentarza z I wojny światowej nr 285 w Wojniczu. 
W ramach konkursu „Małopolska Pamięta — zachowanie miejsc pamięci 

historycznej" . — kwota wnioskowana 50 tys. zł 

• Szkolenie „Kwalifikowany Kurs Pierwszej Pomocy" dla każdej Jednostki OSP 
2025. UMWM — kwota wnioskowana 10 tys. zł 

• budowa placu zabaw, siłowni plenerowej, chodnika i wiaty przy boisku 
sportowym w Biadolinach Radłowskich - „Małopolska infrastruktura 
rekreacyjna — sportowa - M I RS" . — kwota wnioskowana 100 tys. zł 



W trakcie rozstrzygnięcia są przetargi na: 

• budowa parkingu przy cmentarzu wraz z niezbędną infrastrukturą 

w Wojniczu — etap I; 
• budowa odcinków sieci wodociągowej w miejscowościach Wielka Wieś i 

Wojnicz; 
• przebudowa drogi wojewódzkiej nr 975 polegająca na budowie chodnika 

wraz z budową i przebudową infrastruktury technicznej w m. Olszyny, gm. 
Wojnicz — Etap L 


